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Schriftelijke vraag

Vorig jaar heeft de CDA-fractie zich hard gemaakt om de Roosendaalse huisartsenpost ook in de
avond- en nachtelijke uren open te houden. Dit door middelvan het opzetten van een petitie, het
versturen van een breed gesteunde motie in de gemeenteraad en regio richting de Stichting
Huisartsenpost en de oprichting van Facebookpagina Houd Huisartsenpost Roosendaal open.
Uiteindelijk is dit gelukt.

Op 4 juli 2016 heeft de Stichting Huisartsenposten West-Brabant een persbericht naar buiten
gebracht met de gelukkige mededeling dat de HAP Roosendaal vooralsnog in de avond-/ nachturen
open zal blijven. Dit mede door de ontstane maatschappelijk onrust. Wel is er begin 2017 een project
gestart om tot een andere inrichting van de organisatie en werkwijze te komen voor het werkgebied
West-Brabant.

Stichting Huisartsenposten West-Brabant heeft dit jaar uitgebreid onderzoek gedaan naar de
herinrichting en toekomst van de vier posten in Etten-Leur, Roosendaal, Bergen op Zoom en Breda.
De stichting gaf aan dat er iets moest veranderen. Door de toenemende werkdruk bij huisartsen
dreigde het huidige systeem van huisartsenposten vast te lopen.

ln augustus kwam het college van burgemeester en wethouders van Etten-Leur naar aanleiding van
politieke vragen met het nieuws naar buiten dat de sluiting van de huisartsenpost in Etten-Leur op dat
moment niet aan de orde was. Dit naar aanleiding van een gesprek met Peter Aben, directeur van de
Stichting Huisartsenposten West-Brabant.
Het onderzoek zou in september zijn afgerond, aldus het college. Op basis van die resultaten wordt
een besluit genomen en een stappenplan opgesteld om het besluit uit te voeren. Dit proces heeft
vertraging opgelopen en uiteindelijk bl[kt vanmorgen uit berichtgeving in BN DeStem, dat de
gesprekken met artsen zijn afgerond en dat de directie een advies op papier heeft gezet. Dit advies
zalworden voorgelegd aan artsen, ondernemingsraad en medewerkers.

De stichting heeft altijd beloofd de betrokken gemeenten op de hoogte te houden en de resultaten
van het onderzoek toe te lichten. Ook de wethouder heeft aangegeven met de stichting in gesprek te
blijven over de mogelijke uitkomsten. Zoals het er nu naar uit lijkt te zien, worden we eind maart
geconfronteerd met een voldongen feit. Het is belangrijk om niet achter de feiten aan te lopen en
vooraf met de Huisartsenpost in gesprek komen.

Daarom wilde CDA-fractie graag de volgende vragen stellen:

1. ls de gemeente inmiddels op de hoogte gebracht door de Stichting Huisartsenposten West-
Brabant over de uitkomsten van het onderzoek en de inhoud van het besluit?

2. Heeft de gemeente Roosendaal, naast artsen, ondernemingsraad en medewerkers, ook de
mogelijkheid om vooraf te reageren op het voorgenomen besluit? Zo nee, wil de wethouder
contact opnemen met de Stichting Huisartsenposten West-Brabant?

Wijzien de beantwoording van onze vragen met veel belangstelling tegemoet.

Namens de CDA-fractie, Robert Breedveld



Deze vragen beantwoorden wíj als volgt:

1. Nee ook de gemeente heeft dit uit de krant moeten vernemen.

2. lk ben bereid contact op te nemen met de Stichting Huisartsenposten West-Brabant om onze
zienswijze kenbaar te maken, maar wil daarbij op voorhand de kanttekening maken dat onze
beinvloedingsmogelijkheden zeer beperkt zijn

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,

Namens dezen,

Co n Poppel

Wethouder jeugd, Volksgezondheid, Welzijn,Zorgen Decentralisaties (coördinerend)


